
                                     

Acta la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 12 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 30. septiembre . 2024

Hora inicio/fin: 20:45  /  21:40

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
JOAN BERNAT MAYOR

Miembros ausentes: 

MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
GONZALO ROMERO CASAÑA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente - VOX)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AVV Rafalafena dels Tarongers
AFA CP Enriqueta Agut (*)

Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del orden 
del día:

1º.-  Aprobación del acta de la sesión anterior: 29/07/2024.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor Presidente comenta, algunos temas de la última Junta, contestadas por 
los Servicios Técnicos: 

- Que en el semáforo del cruce donde se ubica Tombatossals con calle Pintor 
Carbó, la fase roja para vehículos es demasiado larga.

R/  se  está  estudiando  por  la  empresa  de  mantenimiento  de  las  instalaciones  
semafóricas.
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- Que si pueden circular las bicicletas por la plataforma del TRAM en la Av del 
Mar.

R/ se permite la circulación excepto en el tramo de la Av del Mar desde la rotonda  
de Columbretes en adelante, dirección hacia el mar. Esta prohibición está debidamente  
señalizada.

- Que falta borrar las lineas que delimitaban el carril bici por la acera, en la Av 
Chatellerault.

R/ Se ha trasladado orden de trabajo a la empresa encargada del mantenimiento 
para que proceda al borrado de las mismas.

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene  Vicky Amores Heredia (Asociación Vecinos Rafalafena).  La señora 
Amores comenta que el Bar El Torico, ubicado en la calle Sanz de Bremond está ocupando 
una zona de mesas y sillas en la Av de Lidón y no le corresponde. También en la Av de 
Lidón, el  bar El Espatarrao tiene ubicadas unas mesas y sillas muy cerca del paso de 
vehículos, con el consecuente peligro para los clientes que están sentados allí. Lo mismo 
ocurre en la Taberna Lidón 20.

Comenta  también  la  señora  Amores  que  el  Concejal  de  Movilidad  y  Medio 
Ambiente, Cristian Ramírez, estuvo visitando la zona verde del barrio,  calle Rafalafena, 
Paseo de la Amistad, Av de Lidón…

Finalmente  la  señora  Amores  comenta  que  hay  mucho  tráfico  por  la  calle 
Rafalafena. Los vehículos que entran a esta calle desde la plaza M.ª Agustina lo hacen a 
mucha  velocidad  y  que  en  la  calle  Madrid  debería  poder  circular  desde  la  plaza  M.ª 
Agustina hasta calle Peñíscola, todo recto.

La  señora  Amores  comenta  unos  temas  de  la  Asociación  de  Vecinos  Doctor 
Marañón y Adyacentes  ya que la  señora  M.ª  Cruz Jiménez Redondo ha excusado su 
ausencia:

Con  relación  al  arreglo  de  aceras  en  las  calles:  Moncada,  Guitarrista  Fortea, 
Godofredo Buenosaires, Comanda Fadrell, Pare Ricardo y Santa Cruz de Tejeiro, insisten 
en que prefieren esperar a la realización de un proyecto y no hacer arreglos puntuales, que 
al final no dejan de ser unos parches.

Que falta limpieza en plaza Doctor Marañon,  Moncada,  Maestro Falla,  Camino 
San José, Calle Bellver...La barredora no pasa.

Finalmente comenta que el semáforo ubicado enfrente del bar Blesa, en la calle 
Maestro Falla esquina con calle Segarra Ribes tarda mucho en ponerse en verde para los 
peatones.

Intervine  Issanka  Rodríguez  Monserrat (Asociación  Vecinos  Rafalafena  dels 
Tarongers). La señora Rodríguez comenta en primer lugar que falta un paso de peatones 
en la calle Columbretes frente a la cafetería Arona.

No hay zona verde (jardín) y no se pasa a limpiar dentro del grupo.
La señora Rodríguez pregunta por la sede de la asociación. El señor presidente 

comenta que ya se está tramitando.
Comenta también la señora Rodríguez que se ha quitado un columpio en el grupo 

y  no  se  ha  vuelto  a  poner.  El  señor  Cristian  Ramírez,  Concejal  de  Movilidad  del 
Ayuntamiento, que estaba también allí en la Cámara Agraria Local, tuvo a bien hacer la 
siguiente aclaración: no se ha vuelto a poner porque generaba un problema de ruidos a la 
vivienda planta baja que había enfrente. Se está estudiando el colocarlo en otra ubicación 
más adecuada.

Finalmente la señora Rodríguez comenta que en la placeta que hay junto al bar 
Alonso,  la  están  utilizando  para  celebraciones  particulares,  botellones,  etc.  quizás  se 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 6
M

YP
X5

36
2M

D
Q

YH
9Z

ZP
R

3P
LD

T7
 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 2

 d
e 

6 



                                     
debería controlar por parte de lo Policía Local,  sobre todo los fines de semana que es 
cuando más veces ocurre.

Interviene  Esteban Adell Boix (Asoci. Vecinos Bulevar Vicente Blasco Ibáñez). 
En primer lugar el señor Adell agradece la colocación de la red en el campo de futbito 
enfrente de la piscina Provincial.

En el bulevar, en la zona infantil de la hormiga hay zonas sin césped y sin goteo. 
Se debería replantar y colocar goteo.

Las terrazas de los bares no limpian la  zona que ocupan con mesas y sillas, 
algunos tampoco recogen las mesas y sillas. La falta de limpieza se nota más cuando es 
jardín (zona de tierra). Se les debería obligar a que limpiaran la zona que ocupan.

Los vecinos están muy interesados en saber que es lo que se va a colocar como 
barrera acústica para frenar el ruido, sobre todo cuando hay conciertos en el Recinto de 
Ferias y Mercados. Qué horarios tienen los conciertos. El señor Presidente comenta que 
se les  informará de todo en cuanto  sea posible.  Y que los  horarios  de los  conciertos 
depende de cada evento. Pero que pueden preguntarlo para cada evento concreto y se les 
informará.

Comenta el señor Adell que debido a  estos eventos realizados en el Recinto de 
Ferias y Mercados se nota el aumento de vehículos que estacionan por el barrio. Propone 
que se pueda aprovechar la zona de aparcamiento del centro comercial Carrefour. El señor 
Presidente comenta que si que han hablado con la dirección del centro comercial para 
aprovechar  su  zona  de  aparcamiento  cuando  haya  eventos  como  el  mencionado 
anteriormente.

Comenta el señor Adell que salió en prensa el tema del Conservatorio de Música. 
El  señor  Presidente  comenta  que  no  hay  nada  todavía.  Aun  se  está  contratando  el 
proyecto y que como mínimo hasta finales de 2025 no estará.

Finalmente el señor Adell comenta que en el bulevar esquina calle José Barberá 
Cepriá hay una placa solar, para poder cargar algún dispositivo móvil, que lo utilizan los 
niños como un juego infantil y está roto, le falta la placa. Quizás se debería trasladar a otro 
lugar.

Interviene Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). El señor Bernat comenta 
que  entraron  a  robar  en  el  colegio  (unos  ordenadores  y  tablets)  y  sonó  una  alarma 
silenciosa. Se solicita si se puede colocar una alarma disuasoria (sonora).

Las  canastas  del  patio  están  muy  deterioradas,  para  que  les  hagan  un 
mantenimiento o se cambien si fuera necesario.

En el  Parque Eugenio Aviles,  detrás de Sanidad,  calle  Obispo Salinas,  se han 
detectado ratas y también por la zona del Auditorio.

Interviene  Julio  Tena  Fortanet (Vecino  propuesto  por  el  PP).  El  señor  Tena 
presenta unas propuestas que plantean desde la Dirección del Colegio Sanchís Yago.

Mantenimiento de baños en la planta principal.
Arreglo de toldo en zona infantil y pintar los postes que lo sujetan.
El suelo de caucho del parque infantil, está roto y deteriorado. Hay cucarachas. 

Está para cambiarse.
Está pendiente el vallado y ventanas de los presupuestos participativos.

Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y cuarenta minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente 
y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.) C
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 12

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 30. setembre . 2024

Hora inici/fi: 20:45 / 21:40

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX

Membres absents: 

MIGUEL SILVESTRE BALADO
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
JOAN BERNAT MAYOR

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente - VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez

Vecino (Alcaldía)
AVV Gumbau
AVV Rafalafena dels Tarongers
AFA CP Enriqueta Agut (*)

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 29/07/2024.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

El  senyor  President  comenta,  alguns  temes  de  l'última  Junta,  contestades  pels 
Servicis Tècnics: 

- Que en el semàfor de l'encreuament on se situa Tombatossals amb carrer Pintor 
Carbó, la fase roja per a vehicles és massa llarga.

R/ s'està estudiant per l'empresa de manteniment de les instal·lacions semafòriques.

- Que si poden circular les bicicletes per la plataforma del TRAM en la Av de la Mar.
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R/ es permet la circulació excepte en el tram de la Av de la Mar des de la rotonda de  

Columbretes direcció cap a la mar. Esta prohibició està degudament senyalitzada.

- Que falta esborrar les línies que delimitaven el carril  bici  per la vorera, en la Av 
Chatellerault.

R/ S'ha traslladat orde de treball  a l'empresa encarregada del manteniment perquè  
procedisca a l'esborrament d'estes.

3r.- Precs i Preguntes.

Intervé  Vicky Amores Heredia (Associació Veïns Rafalafena).  La senyora Amores 
comenta que el Bar El Torico, situat al carrer Sanz de Bremond està ocupant una zona de  
taules  i  cadires  en  la  Av  de  Lledó i  no  li  correspon.  També en la  Av  de  Lledó,  el  bar  El 
Espatarrao té situades unes taules i cadires molt prop del pas de vehicles, amb el conseqüent 
perill per als clients que estan asseguts allí. El mateix ocorre en la Taverna Lledó 20.

Comenta  també  la  senyora  Amores  que  el  Regidor  de  Mobilitat  i  Medi  Ambient,  
Cristian  Ramírez,  va  estar  visitant  la  zona  verda  del  barri,  carrer  Rafalafena,  Passeig  de 
l'Amistat, Av de Lledó…

Finalment la senyora Amores comenta que hi ha molt de trànsit pel carrer Rafalafena. 
Els vehicles que entren a este carrer des de la plaça M.ª Agustina ho fan a molta velocitat i que  
al carrer Madrid hauria de poder circular des de la plaça M.ª Agustina fins a carrer Peníscola,  
tot recte.

La senyora Amores comenta uns temes de l'Associació de Veïns Doctor Marañón i 
Adjacents ja que la senyora M.ª Cruz Jiménez Redondo  ha excusat la seua absència:

En relació  amb l'arranjament  de  voreres  als  carrers:  Moncada,  Guitarrista  Fortea, 
Godofredo Buenosaires, Comanda Fadrell, Pare Ricardo i Santa Cruz de Tejeiro, insistixen que 
preferixen esperar a la realització d'un projecte i no fer arranjaments puntuals, que al final no 
deixen de ser uns pegats.

Que falta neteja en plaça Doctor Marañon, Moncada, Mestre Falla, Camí San José, 
Carrer Bellver...L'escombradora no passa.

Finalment comenta que el semàfor situat enfront del bar Blesa, al carrer Mestre Falla  
cantó amb carrer Segarra Ribes tarda molt a posar-se en verd per als vianants.

Intervé Issanka Rodríguez Monserrat (Associació Veïns Rafalafena dels Tarongers). 
La  senyora  Rodríguez  comenta  en  primer  lloc  que  falta  un  pas  de  vianants  al  carrer 
Columbretes enfront de la cafeteria Arona.

No hi ha zona verda (jardí) i no es passa a netejar dins del grup.

La  senyora  Rodríguez  pregunta  per  la  seu  de  l'associació.  El  senyor  president 
comenta que ja s'està tramitant.

Comenta també la senyora Rodríguez que s'ha llevat un gronxador en el grup i no s'ha 
tornat a posar. El senyor Cristian Ramírez, Regidor de Mobilitat de l'Ajuntament, que estava 
també allí en la Cambra Agrària Local, va tindre a bé fer el següent aclariment: no s'ha tornat a 
posar perquè generava un problema de sorolls a la vivenda planta baixa que hi havia davant. 
S'està estudiant el col·locar-ho en una altra ubicació més adequada.

Finalment la senyora Rodríguez comenta que en la placeta que hi ha al costat del bar 
Alonso,  l'estan  utilitzant  per  a  celebracions  particulars,  botellons,  etc.  potser  s'hauria  de 
controlar per part del Policia Local, sobretot els caps de setmana que és quan més vegades 
ocorre.
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Intervé Esteban Adell Boix (Asoci. Veïns Bulevard Vicente Blasco Ibáñez). En primer 
lloc el senyor Adell agraïx la col·locació de la xarxa en el camp de futbito enfront de la piscina  
Provincial.

En el bulevard,  en la zona infantil  de la formiga hi ha zones sense gespa i sense 
degoteig. S'hauria de replantar i col·locar degoteig.

Les terrasses dels bars no netegen la zona que ocupen amb taules i cadires, alguns 
tampoc arrepleguen les taules i cadires. La falta de neteja es nota més quan és jardí (zona de 
terra). Se'ls hauria d'obligar al fet que netejaren la zona que ocupen.

Els veïns estan molt interessats a saber que és el que es col·locarà com a barrera 
acústica per a frenar el soroll, sobretot quan hi ha concerts en el Recinte de Fires i Mercats. 
Quins horaris tenen els concerts. El senyor President comenta que se'ls informarà de tot quan 
siga possible. I que els horaris dels concerts depén de cada esdeveniment. Però que poden 
preguntar-ho per a cada esdeveniment concret i se'ls informarà.

Comenta el senyor Adell que a causa dels esdeveniments realitzats en el Recinte de 
Fires i Mercats es nota l'augment de vehicles que estacionen pel barri. Proposa que es puga 
aprofitar la zona d'aparcament del centre comercial Carrefour. El senyor President comenta que 
si que han parlat amb la direcció del centre comercial per a aprofitar la seua zona d'aparcament 
quan hi han esdeveniments com el abans comentat.

Comenta el senyor Adell que va eixir en premsa el tema del Conservatori de Música. 
El senyor President comenta que no hi ha res encara.  Encara s'està contractant el projecte i 
que com a mínim fins a finals de 2025 no estarà.

Finalment  el  senyor  Adell  comenta  que en el  bulevard  cantó carrer  José Barberá 
Cepriá hi ha una placa solar,  per a poder carregar algun dispositiu mòbil,  que l'utilitzen els  
xiquets com un joc infantil i està trencat, li falta la placa. Potser s'hauria de traslladar a un altre  
lloc.

Intervé Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). El senyor Bernat comenta que 
van entrar a robar en el col·legi (uns ordinadors i tauletes) i va sonar una alarma silenciosa. Se 
sol·licita si es pot col·locar una alarma dissuasiva (sonora).

Les  cistelles  de  bàsquet del  pati  estan  molt  deteriorades,  perquè  els  facen  un 
manteniment o es canvien si fora necessari.

Al Parc Eugenio Aviles, darrere de Sanitat, carrer Bisbe Salinas, s'han detectat rates i 
també per la zona de l'Auditori.

Intervé  Julio Tena Fortanet (Veí proposat  pel PP). El senyor Tena presenta unes 
propostes que plantegen des de la Direcció del Col·legi Sanchís Yago.

Manteniment de banys en la planta principal.
Arranjament de tendal en zona infantil i pintar els pals que ho subjecten.
El sòl de cautxú del parc infantil, està trencat i deteriorat. Hi ha paneroles. Està per a 

canviar-se.
Està pendent el clos i finestres dels pressupostos participatius.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores i  
quaranta minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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